
 

 

 
 
 

Steenwijk, 12 mei 2020 
 
Betreft: Schriftelijke vragen ex. artikel 39 RvO: Aanpak bestrijding eikenprocessierups 
 
Geacht college, 
 
GroenLinks is verontrust over de aanpak van de bestrijding van de eikenprocessierups, hierover 
willen we graag duidelijkheid. Hoewel raad breed is afgesproken het aantal schriftelijke vragen tot 
een minimum te beperken vinden wij deze vragen evident gezien de actualiteit.  
 
Daarom stellen we vragen conform art.39 reglement van orde 
 
Zowel in de (sociale) media als uit verontruste berichten van inwoners hebben we begrepen, dat 
er is begonnen met een preventieve bestrijding van de eikenprocessierups(EPS) 
 
Daarom willen we de volgende duidelijkheid: 

- Waar en met welk bestrijdingsmiddel wordt de eikenprocessierups preventief bestreden. 
- De gemeente heeft aangegeven gebruik te willen maken van het bestrijdingsmiddel 

Xentari, dit middel wordt sterk afgeraden door zowel de Vlinderstichting en 
Vogelbescherming. Hoewel dit middel officieel voor het doel is toegelaten heeft het ook 
een negatieve werking op rupsen van bijvoorbeeld nachtvlinders. Bent u voornemens dit 
middel tevens in te zetten? 

- We hebben geconstateerd, dat er tevens preventief gespoten is langs wegen waar al 
enige tijd nestkasten zijn opgehangen voor een natuurlijke bestrijding bijvoorbeeld aan de 
Steenakkers! Welk middel is bij deze bestrijding ingezet? 

- Zijn omwonenden schriftelijk huis aan huis geïnformeerd, zoals u geformuleerd heeft in 
de informatienota - Beheerplan Eikenprocessierups 2020 bijvoorbeeld aan de 
Steenakkers. 

 
Gezien de actualiteit zien we uw antwoord graag op korte termijn tegemoet. 
 
GroenLinks is er een voorstander van om bij de bestrijding in te zetten op het gebruik van 
natuurlijke vijanden van de rups.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ronald van Vlijmen 
GroenLinks Steenwijkerland 
 


